

ဝါတာလူကျောင်းများ-ပညာသင်နှစ်မူလတန်း-အထက်တန်းကျောင်းထိကျောင်းသူ/သားများ အတွက်ဝတ်စားဆင်ယင် မူလမ်းညွှန်

***အောက်ပါချည်းတာထားသောအရာများသည်အတန်းတရားစီကိုရည်ညွှန်းသည်။**

<p>ရှုပ်အင်္ကျီ/ထိပ်/လည်းပတ်အင်္ကျီ- ကျောင်းသားများမဝတ်ရသောအရာများ။</p> <ul style="list-style-type: none"> • အင်္ကျီအပေါ်ပိုင်းတွင်အရောင်အမျိုးမျိုးအရောင်အဆင်မျိုးစုံ၊ပန်းပွင့်ထိုးထားသော၊ပုံနှိပ်စာလုံး၊စကားလုံးများသင်္ကေတ၊ (သို့)တန်ဆာဆင်ခြင်း(သို့)တူညီသောအရာများ။ • အင်္ကျီအပေါ်ပိုင်းတွင်အပိုကြွယ်သီးအပိုစစ်၊အင်္ကျီပေါ်တွင်တွဲလောင်ကျသောအရာများ၊(သို့)တူညီသောအရာများ။ • အင်္ကျီအပေါ်ပိုင်းကော်လန်မပါဝတ်ဆင်ခြင်း။ • အင်္ကျီအပေါ်ပိုင်းလက်အနားကွတ်မပါဝတ်ဆင်ခြင်း။ • တီရှပ်အင်္ကျီမဝတ်ရ(ကျောင်းတီရှပ်ကိုသတ်မှတ်ထားသောရက်တွင်ဝတ်ဆင်နိုင်သည်။) • အားကစားအင်္ကျီ(သို့)လှုပ်ရှားမှုအထက်အထည်များ(သတ်မှတ်ထားသောရက်တွင်ကျောင်းအဖွဲ့ဝင်များသာဝတ်ဆင်နိုင်သည်။) • ဇက်ကြိုး၊တင့်ကာမြွန်းပါးလတ်သောခါးတိုး၊အောက်ခံအင်္ကျီ၊နောက်ကျောမပါခြင်း။ • (သို့)ပန်းထိပ်မပါခြင်း(သို့)တူညီသောအရာများဝတ်ဆင်ခြင်း။ • အတွင်းပုံဖော်ပြသောအင်္ကျီများဝတ်ဆင်ခြင်း။ • ခေါင်းစွပ်အင်္ကျီများဝတ်ဆင်ခြင်း။ • အပေါက်၊အပြဲအဖာပါသောအင်္ကျီများဝတ်ဆင်ခြင်း။ • ခွန်ကုတ်အတွင်းပိုင်းမြင်နိုင်သောအင်္ကျီများ။ • အလွန်းသေ (သို့)အလွန်ကြီးသောအဝတ်အထည်များဝတ်ဆင်ခြင်း။ • အမှတ်အသားတလက်မထက်ကြီးသောအဝတ်အစားများဝတ်ဆင်ခြင်း။(ဝါတာလူကျောင်းသတ်မှတ်သောအလျာအနံ့မပါဝင်ပေ။) • ခေါက်ထွင်းမြင်နိုင်သောပါးလွှားသောအရာများ။ • အပေါ်အောက်မြင်နိုင်သောအဝတ်များ။ 	<p>ပါးလွှားသောအောက်ခံအဝတ်အထည်- ကျောင်းသား များ မဝတ်ရသော အရာများ။</p> <ul style="list-style-type: none"> • ဘယ်တီရှပ်ကိုမဆို“camies”，(သို့)တင့်ကာအတည်ပြုပေးသောအပေါ်ခံများနှင့်အတူ (ပေါင်းစပ်သောအရောင်များကော်လန်ပါရမည်) • အရောင်အမျိုးမျိုး၊အရောင်အဆင်မျိုးစုံ၊ပန်းပွင့်ထိုးထားသော၊ပုံနှိပ်စာလုံး၊စကားလုံးများသင်္ကေတ(သို့)တန်ဆာဆင်ခြင်း(သို့)တူညီသောအရာများ။ <p>ဘောင်းဘီကြပ်များ</p> <ul style="list-style-type: none"> • ဘောင်းဘီဘောင်းဘီအရောင်ပျော့တော့တော့များ(သို့)တာမြစ်ထားသောအောက်ပိုင်း အရောင်များ အပြာနုရောင်၊အစိမ်းရောင်၊အဝါရောင်၊အနီရောင်၊လိမ္မော်ရောင်၊ခရမ်းရောင်နှင့်အဖြူရောင်တို့ကိုဖြောင့်-၁ ဟုခေါ်ဝေါ်ဆင်ခြင်း။ • ပိုက်ကွန်လိုရက်ထည်သာများ။ • ဖြောင့်-၁ ဟုခေါ်ဝေါ်ဆင်ခြင်း၊အစင်း၊သတ္တလင်အဝတ်၊ဒီဇိုင်း၊ဝက်ကလုံး၊အမှတ်အသားများ။ • ဖြောင့်-၁ ဟုခေါ်ဝေါ်ဆင်ခြင်းသောဘောင်းဘီနှင့်ခြေပြုတ်များ။ • သူငယ်တန်း-၅တန်းကလေး များတင်ကြပ်သော ဘောင်းဘီ အရှည်အနား ကွတ်မပါသော အရာများ။
---	--

<p>ဘောင်းဘီ/အင်္ကျီ/ကော်လန်ရှပ်-ဂါဝန်/အောက်ပိုင်း-ကျောင်းသားများမဝတ်ရသောအရာများ။</p>	
<ul style="list-style-type: none"> • အောက်ပိုင်းအရောင်များအစိမ်း၊အဝါ၊အပြာနု၊အပြာရင့်၊အနီ၊လိမ္မော်၊ခရမ်း၊နှင့်အဖြူ • လက်သား(သို့)ကုန်းသယ်ဘောင်းဘီအောက်ပိုင်းအပြင်ဘက်အိတ်ကပ်ပါသော • ချွေခံဘောင်းဘီ/အားကစားဘောင်းဘီ/အတို(သို့)တူညီသောအရာ • အောက်ပိုင်းခန္ဓာကိုယ်မြင့်တင်သောအရာဝတ္ထုများ • ယောဂဘောင်းဘီ၊တီတီဘီဘောင်းဘီ၊နှင့်ကွင်းဘောင်းဘီ၊အပြင်များ(သို့)တူသောအရာများ • ဂျင်းဘောင်းဘီ၊အမျိုးစားအမျိုးမျိုး • ပုံစံဖော်ပြသောအရာပန်းပွင့်ပုံ၊ရောင်စုံ၊စကားလုံး၊သင်္ကေတ၊အလှဆင်(သို့)ဆင်တူသောဘောင်းဘီ 	<ul style="list-style-type: none"> • အပိုကြွယ်သီးနှင့်ခလုတ်ပါသောဘောင်းဘီ • အဝတ်အစားအပိုစစ်အဝတ်ပေါ်တွဲလောင်ကျသောအရာ၊သံကြိုး၊ကြိုးမားသောကင်ဒီချိုဆွဲသောအရာများ၊(သို့)တူညီသောဘောင်းဘီ • ခူးအထက်ရှိသောဘောင်းဘီ • ညအိပ်ရာဝင်အဝတ်အစားများ • အပေါက်၊အပြဲအဖာဘောင်းဘီများ • အထိထိမြင်နိုင်သောဘောင်းဘီ • အတွင်းပုံဖော်ထားသောဘောင်းဘီ • အလွန်းသေးငယ်ခြင်းကြီးခြင်း(သို့)ချောင်သောဘောင်းဘီ • ခါးအောက်လက်မကျသောဘောင်းဘီ • ဖြောင့်-၁ ဟုခေါ်ဝေါ်ဆင်ခြင်း၊ပတ်ကွင်းရှိပြီးခါးပတ်မပတ်သောဘောင်းဘီ • ပါးလွှားသောဘောင်းဘီ • ကြမ်းပြင်ထိရည်သောဘောင်းဘီ

<p>ဖိနပ်-ကျောင်းသားများမဝတ်ရသောအရာများ။</p> <ul style="list-style-type: none"> • ကြိုးသိုင်းဖိနပ်သို့ဆင်တူသောအရာ • အပေါက်မရှိ၊နောက်ကျောမလုံးသောဖိနပ်(သို့)ဆင်တူသောအရာ • ခြေညှပ်ဖိနပ်(သို့)အလှတူသောအရာများ • ခြေညှပ်ပေါ်သောဖိနပ် • ဟက်မအထက်ရှည်သောခေါက်ဖိနပ် • အိမ်တွင်းဖိနပ်အိမ်တွင်းစီးဘွတ်ဖိနပ်(သို့)တူသောအရာများ • ယက်လုပ်သောဖိနပ် • အပြင်ထွက်စီးလို့မရသောဖိနပ်မှန်သမျှ • Wheelie/Heelyဖိနပ်(ခက်တီစီးသောဖိနပ်)(သို့)အလားတူများ • ဖနောင့်အပြင်ပါသောဖိနပ် <p>ကျောင်းလှုပ်ရှားမှုတွင်ပါဝင်ခြင်းမသောရေကုန်ခြင်းအားကစားလေ့ကျင့်ခြင်းများ(သို့)ဖိနပ်အသုံးပြုလို့မရသောနေရာများမှလွှဲ၍ဖိနပ်မပါဝင်ဘာတွင်မူ</p>	<p>ဦးထုပ်-ကျောင်း သား များမ ဝတ်ရ သော အရာများ</p> <ul style="list-style-type: none"> • ဦးထုပ်၊မျက်နှာအုပ်သောဦးထုပ်၊ကတ်၊လည်းပတ်၊လည်းစည်း၊ဆဲထုပ်အုပ်(သို့)တူသောအရာများ • နေကားမျက်မှန်(ဆရာဝန်ခွင့်ပြု ချက်ပေး ၍ တပ်ဆင်ခြင်း (သို့)အပြင်သွားလျှင် တပ်ဆင်လို့ရသည်။) <p>တခြားပစ္စည်းများ- ကျောင်း သား များမလုပ်ဆောင်ရသောအရာ</p> <ul style="list-style-type: none"> • ပါ(သို့)လက်ကိုင်မပါ • လက်နက်အဖြစ်အသုံးပြုနိုင်သောလက်ဝတ်ရတနာများ • လက်ဝတ်ရတနာများ(ရှင်ထွေးသော(သို့)အန္တရာယ်ဖြစ်နိုင်သောလက်ဝတ်ရတနာ) • လက်နက်ကိရိယာအဖြစ်အသုံးပြုနိုင်သောအရာများသို့သော်လည်းကောင်း၊အခြားမရှိပါပဲ အရာများမှာသံမဏိ/ဘွတ်ဖိနပ်၊သံကြိုး၊ထူးချွန်(သို့)သံမိုးကျောင်းအုပ်များမှခွင့်ပြုချက်မရသောပစ္စည်းများ • ရာဇဝတ်မှန်ပတ်သက်ဆက်နွယ်သောဘယ်ပစ္စည်းကိုမဆို 	<p>ခါးပတ် - ကျောင်း သား များမပတ် ရ သော အရာ</p> <ul style="list-style-type: none"> • ခါးပတ်ချိပ်အမြင့်သည်သတ်မှတ်ထားသောအမြင့်ပေထက်မြင့်ခြင်း • ခါးပတ်တွင်သတ္တုအပိုပါခြင်း(လိုအပ်သည်ထက်သတ္တုများစွာပါဝင်ခြင်း) • သံကြိုး(သို့)သံကြိုးခါးပတ် • သံမိုးခါးပတ်(သတ္တု(သို့)စိန်အတူ(သို့)တူညီသောအရာ) • ရှည်ထွက်ငေါထွက်လာသောအရာဝတ္ထုများဖြင့်ပြုလုပ်သောခါးပတ် • သူငယ်တန်း-၅တန်းထိကားလုံး(သို့)ပုံနှိပ်များဖြင့်ပြုလုပ်သောဘာသာစကား(သို့)သင်္ကေတဖြင့်ပြုလုပ်ပြီးအနောက်အပျက်ဖြစ်စေသော၊ စိတ်ကသိကအောင်ဖြစ်စေသော(သို့)တိုက်ခိုက်စေသောခါးပတ်များ • ဖြောင့်-၁ ဟုခေါ်ဝေါ်ဆင်ခြင်း၊ခါးပတ်တွင်တွဲလောင်ကျသောအရာများ(သို့)တူညီသောအရာများ
--	---	---

ဂျက်ဂတ်အင်္ကျီ/ဆွယ်တာအင်္ကျီ / ယောဂျုံးဝတ်ရုံ/ ချွေထိန်းအင်္ကျီ/လည်းစည်းပေါ်/လက်အိတ် - ကျောင်းသားများမဝတ်ဆင်ရသောအရာ

<p>အချို့သောအပြင်အဝတ်အစားများကိုကျောင်းစာသင်ခန်းထဲ၊စကြို(သို့)သတ်မှတ်ထားသောနေရာများ တွင်ခွင့်မပြုပေ။သို့ ပါသော်လည်း ကျောင်းသားများ၏လော့ဂါအခန်း(သို့)ကုတ်အင်္ကျီအခန်း၊ကျောင်းတွင်ရောက်ရှိချိန်(သို့)ကျောင်းတွင်ထွက်ခွာချိန်တို့တွင်ဝတ်ဆင်နိုင်သည်။</p>	<ul style="list-style-type: none"> • အရောင်မျိုးစုံယှက်ထားသောသတ္တလင်အဝတ်၊အရောင်အစင်းအမျိုးမျိုး၊ပုံစံအမျိုးမျိုးရှိသောအဝတ်၊ပန်းပွင့်ပုံစံ၊တန်ဆာဆင်ခြင်း၊စကားလုံးများ၊ပုံတူများ၊ပုံနှိပ်များ၊ပုံစံများ၊(သို့)တူညီသောအရာများ • ပိုလျှံလှုပ်ရှားအပိုစစ်များ၊အဝတ်အစားပေါ်တွင်တွဲကျနေသောအရာများ(သို့)တူညီသောအရာများ • ခေါင်းစွပ်အင်္ကျီများ • အဖား၊အပေါက်၊အပြဲအဖာအစားများ • ပုံစံအမျိုးမျိုးပုံဖော်သောအဝတ်အစား • ကော်လန်မပါသောဂျက်ဂတ်၊ဆွယ်တာ၊ဝတ်ရုံ၊သိုးမွေးအဝတ်အထည်များဝတ်ဆင်ခြင်း(သို့)သော်ဤအဝတ်များကိုကော်လန်ပါသောအဝတ်များ(သို့)တခြားကော်လန်အင်္ကျီများနှင့်တွဲဝတ်ခြင်းများကိုခွင့်ပြုသည် • ဝါတာလူကျောင်းလုံခြုံမှုလုံခြုံစွာထားသောလိုပိုများ၏အရှည်အလျာများသည်လက်မထက်မရှိရ။
---	--



ဤဇယားအားယခင်ကဇယားအစားအားလုံးပြောင်းလဲထားသည်။ ကျောင်းစည်းကမ်းချက်များကိုပိုမိုပြန်လည်တင်ကြပ်ထားသည်။ (မူဝါဒ 504.2/ Reg. 504.2-R)